
 

 
Notulen Algemene Ledenvergadering K.A.V. Alcuinus op 8 april 2009, Studienberatung RWTH, 

Templergraben 83, Aachen 
 
 
Aanwezig:  Chris Beckers, Ruud Rademakers, Irene de Wispelaere, Ben A´Campo, Tim Lauterbach, Marijn 

Becker, Anish Bosch, Lotte Cuperus, Roy Dolmans, Carina Ramakers, Arjan Gelissen, Henri 
Hazen, Bram Faaij, Luc Hamers, Rob Krewinkel, Luana Habets, Patrick Loijens, André Xhonneux 

 
Afgemeld:  Ike Baaten, Catherine Hermans, Emille de Bruyn, Frans Kremer, Wendy Robben 
 
Afwezig: Roel van Hoof, Patrick Loijens, René Bastiaan-Net, Benjamin Wilkosz, Dominik Geisler,Bart 

Höppener, Rob Oligschlaeger 
 
 
1. Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19.08u. Hij heet iedereen van harte welkom en vraagt iedereen zijn/haar 
GSM uit te zetten. Verder wijst hij erop dat er tijdens de vergadering een rookverbod geldt. 
 
2. Vaststellen definitieve agenda 
 
Chris Beckers stelt voor de titel van punt 7 te veranderen in “Commissie- en werkgroepverslagen” en het punt 9a 
te veranderen in “Samenstelling van de commissies en werkgroepen”. Dit omdat in beide punten ook een aantal 
werkgroepen worden besproken. 
Dit voorstel wordt overgenomen. 
 
19.14u Luana Habets voegt zich bij de vergadering. 
 
3. Notulen Algemene Ledenvergadering 22 oktober 2008 
 
De notulen van de vorige ledenvergadering worden na het corrigeren van enkele inhoudelijke fouten en spelfouten 
door de algemene ledenvergadering aangenomen. 
 
4. Ingekomen stukken 
 
- Afmelding voor de ALV van 8 april 2009 van Ike Baaten. 
- Afmelding voor de ALV van 8 april 2009 van Catherine Hermans. 
- Afmelding voor de ALV van 8 april 2009 van Emille de Bruyn. 
- Afmelding voor de ALV van 8 april 2009 van Frans Kremers. 
- Afmelding voor de ALV van 8 april 2009 van het bestuur van de OHB (Wendy Robben). 
 
- Beëindiging van het lidmaadschap van Dominik Geisler (per e-mail). Dominik wil wel graag de verenigings-e- 

mail blijven ontvangen. 
 
- Een vacature voor een functie als hotlinemedewerker (M/V) bij aixTeMa GmbH te Aken (per e-mail). 
 
- Uitnodiging voor een informatieavond over verzekeringen in het Humboldt Haus op vrijdag 28 november 2008, 

17.00u. Deze avond wordt georganiseerd door AV/RWTH (Vertretung der ausländische und staatenlose 
Studierenden der RWTH Aachen) in samenwerking met Techniker Krankenkasse (per post). 

 
- Verzoek van Ersti Tom Maessen om verwijdering uit de e-maillijst (i.v.m. afbreken studie). 
 
- Uitnodiging van Wendy Robben namens de OHB voor een culturele uitstap naar de tentoonstelling over het 

Terracottaleger van Xi’an in Maaseik (B) op zondag 15 maart 2009. 
 
- Uitnodiging van Consul Prof. Dr. Breuer ter gelegenheid van de verjaardag van Koningin Beatrix, op 5 mei 

2009. 
 



5. Bestuursmededelingen 
 
Henri Hazen licht één en ander toe. Eén verenigingslid heeft onlangs de vereniging op eigen verzoek verlaten 
(Galid Zimmermann). Irene de Wispelaere zal onze vereniging binnenkort noodgedwongen verlaten i.v.m. 
afstuderen. In totaal telt onze vereniging nu 14 leden. Daarnaast hebben we vier vrienden. 
 
Aan de besluitenlijst is niets meer toegevoegd. Het bestuur is voornamelijk bezig geweest met de voorbereiding 
van het Lustrum, het coördineren van de voorlichtingsagenda en de organisatie van de Batavierenrace. 
 
Ben A’Campo en Henri Hazen hebben namens het bestuur de vergadering van de Oudherenbond op zaterdag 7 
februari te Sittard bezocht. Op de vergadering kwam onder andere een bijdrage van de Oudherenbond voor het 
Lustrum van 10 euro per lid van de Oudherenbond ter sprake en de wens van de Oudherenbond om ook 
deelnemers aan de reünie uit te nodigen voor het Lustrumfeest. Op de Oudherenbond vergadering zijn verder alle 
leden die het afgelopen jaar binnen onze vereniging zijn afgestudeerd als lid toegelaten. Daarnaast is er overleg 
geweest met de Stichting over het Lustrum en zij hebben een financiële bijdrage van maximaal 5000 euro 
toegezegd.  
 
19.19u Patrick Loijens voegt zich bij de vergadering. 
 
6a. Financieel overzicht 
 
Ruud Rademakers licht de financiële situatie van de vereniging toe aan de hand van het financieel verslag dat als 
bijlage bij deze notulen te vinden is. Arjan Gelissen vraagt of de borg van de Batavierenrace 2009 (€860) op de 
spaarrekening staat. Ruud bevestigt dit. Patrick Loijens vindt de ca. 200 euro die de vereniging voor het komende 
semester ter beschikking staan niet veel. Verder zijn er geen vragen over het financieel overzicht. 
 
6b. Verslag Kascontrolecommissie 
 
Lotte Cuperus en Carina Ramakers hebben deze keer de kascontrole uitgevoerd. Zij hebben geen misstanden 
bevonden. 
 
6c. Ontslag Kascontrolecommissie 
 
De kascontrolecommissie wordt door de Algemene Ledenvergadering per handopsteking uit haar functie 
ontslagen (11 stemmen voor, 1 onthouding). 
 
7. Commissie- en werkgroepverslagen 
 
Activiteitencommissie (ACCIE) 
 
Ben A´Campo heeft het woord. De dropping was ondanks de lange afstand geslaagd. In december is er een 
bezoek gebracht aan de kerstmarkt. Ook is er gebiljart en is er getraind voor de Batavierenrace. 
Op woensdag 15 april a.s. vindt er ter voorbereiding van de Batavierenrace weer een pannenkoekwerpwedstrijd 
plaats. Deze begint om 17.00u in het Westpark te Aken. Het laatste weekend van April (24, 25 en 26 april 2009) 
vindt dan de Batavierenrace plaats. Als nieuwe activiteit zal de Lousberglauf (begin juni) worden opgenomen. Ook 
zal er weer worden gegrild e.d. Nieuwe ideeën zijn altijd welkom. Anish Bosch doet het voorstel om een 
voetbalwedstrijd te organiseren. 
Ben A´Campo heeft tijdens de vorige Algemene Ledenvergadering aangegeven dat hij foto´s van activiteiten op de 
Alcuinus-website wilde plaatsen. Dit idee is helaas nog niet helemaal verwerkelijkt. Dit komt o.a. omdat er niet veel 
schijfruimte op de webserver van Alcuinus beschikbaar is. Er zal in samenwerking met de Internetcommissie naar 
een oplossing worden gezocht. 
Er zijn momenteel 24 deelnemers voor de Batavierenrace verzameld. Daarmee is er nog één plaats beschikbaar. 
Arjan Gelisen geeft aan dat hij nog een deelnemer weet. Hiermee is de ploeg met 25 deelnemers compleet. Henri 
Hazen merkt op dat de vereniging een sportief tintje krijgt. 
 



Actueelwerkgroep 
 
Anish Bosch vertelt dat hij bezig is om een Actueel uit te brengen. Hij roept diverse verenigingsleden op om een 
bijdrage aan deze Actueel te leveren. Hij vraagt om hem de kopij binnen twee weken te doen toekomen. Het 
streven is om deze Actueel tijdens de Batavierenrace of tijdens de verenigingsavond van mei te verspreiden. 
Tim Lauterbach adviseert Anish Bosch om de verslagen van activiteiten die hij al heeft alvast op de Alcuinus-
Website te plaatsen. 
 
Internetcommissie 
 
Tim Lauterbach voert het woord namens de internetcommisie. Er is het afgelopen semester niet veel activiteit 
geweest binnen deze commissie. 
Lotte Cuperus bedankt zich voor de internetcommissie. 
  
Introductiecommissie 
 
Henri Hazen geeft aan dat de introductiecommissie pas weer in september actief wordt. De vorm waarin het 
komende Erstsemesterkamp zal plaatsvinden hangt sterk af van het aantal aanmeldingen. 
Bram Faaij geeft aan dat hij er niet van op de hoogte was lid te zijn van de introductiecommissie. Hij meldt zich 
echter wel per omgaand aan voor deze commissie. 
 
Lustrumcommissie 
 
Ruud Rademakers heeft het woord. De planning van de dag is niet veranderd. Het financiële plaatje is langzaam 
rond. Hiermee komt de organisatie in de laatste, organisatorische fase; het boeken van een band, het buffet 
regelen, wijnen uitzoeken en dergelijke. 
 
Arjan Gelissen roept iedereen op om kopij te leveren voor het lustrumboekje. Henri Hazen voegt hieraan toe dat 
hij samen met Arjan Gelissen druk bezig is geweest om sponsoren te verzamelen voor het Lustrum. Er zijn 
diverse aanvragen ingediend, die ook al tot enkele toezeggingen hebben opgeleverd. Ook de stichting levert een 
aanzienlijke bijdrage (maximaal €5000). De bijdrage voor deelname zal voor Activitas maximaal €15 bedragen, de 
bijdrage voor OHB-leden maximaal €37,50. Indien de sponsoring zo voorspoedig blijft verlopen kan de bijdrage 
voor verenigingsleden worden verlaagd, of hoeft er geen aanspraak worden gemaakt op de volledige €5000 die de 
stichting heeft toegezegd. Ook worden diverse media benaderd, zoals de WDR (Lokalzeit Aachen), L1 radio e.d. 
Doel hiervan is naamsbekendheid danwel sponsoring. Ook zullen diverse prominente personen worden gevraagd 
om tijdens het lustrum een woordje te doen. Tijdens de receptie zullen zeer veel mensen worden uitgenodigd, de 
aansluitende feestavond zal intiemer worden. 
 
Roy Dolmans vraagt of er al prominenten zijn gevraagd om een voorwoordje voor het lustrumboekje te schrijven. 
Arjan Gelissen geeft aan dat hier al diverse personen voor zijn benaderd, die ook allen hebben toegezegd. Ook de 
Rektor van de RWTH zal worden benaderd (via Bram Wijlands, werkzaam bij de RWTH).  
Roy Dolmans geeft aan dat door de relatief geringe bijdrage voor OHB leden het aantal deelnemers wel eens zeer 
groot zou kunnen worden. Het is volgens hem belangrijk zo snel mogelijk te weten hoeveel gasten men kan 
verwachten. Henri Hazen geeft aan dat er in een geval van veel deelnemers geen of minder aanspraak hoeft te 
worden gemaakt van de bijdrage van de stichting aan het Lustrum. Roy Dolmans adviseert de Lustrumcommissie 
om de bijdrage voor OHB-leden niet lager te maken dan €35, ook als er veel financiele meevallers volgen. Als de 
bijdrage nog verder zou worden verlaagd, wordt het een ongeloofwaardig bedrag voor een feest met zo veel stijl. 
Arjan Gelissen geeft aan dat de Lusrumcommissie het idee heeft gevat om van de receptie voorafgaand aan de 
feestavond een discussie en/of lezing te maken, om zo hogergeplaatste personen en media-aandacht te trekken 
tijdens de receptie. Roy Dolmans geeft aan dat een receptie organiseren niet makkelijk is. Zo is het bijvoorbeeld 
moeilijk om een geschikte zaal te vinden voor zo´n grote receptie. Ook zijn hapjes tijdens een receptie erg prijzig 
(denk hierbij aan €2,50 per hapje). Henri Hazen geeft aan dat de receptie eventueel kan uitwijken naar de grote 
Ballsaal (en niet alleen in Café Havana). Dit kan, omdat de tafelopstelling in de Ballsaal vooral bestaat uit statafels. 
Van hapjes tijdens de receptie wordt echter afgezien. Het enige probleem zou kunnen worden om de gasten die 
alleen voor de receptie zijn genodigd, uit de zaal te krijgen op het moment dat de besloten feestavond (met buffet) 
begint. Roy Dolmans oppert het idee om de genodigden voor de feestavond bijgaand bij de uitnodiging een lintje 
te geven, dat men kan opspelden. De mensen met een lintje hebben daarmee toegang tot de feestavond. 



 
Henri Hazen geeft aan dat ook de mensen die in eerste instantie alleen worden uitgenodigd voor de reunie, een 
uitnodiging krijgen voor de aansluitende feestavond. Dit wel tegen een prijs van €70 (zonder sponsorgeld). Dit 
besluit is gevallen naar aanleiding van een advies van Dhr. Pennings (lid OHB en Lustrumcommissie). Op deze 
manier wordt niemand tot de feestavond uitgesloten. 
 
Luc Hamers vindt het idee om een discussie te organiseren tijdens de receptie niet slecht, maar geeft de tip om 
een persoon aan te stellen die deze discussie modereerd. Henri Hazen geeft aan dat dit in de planning lag. Een 
mogelijk onderwerp voor deze discussie is “wat betekend de RWTH voor Limburg?”. Luc Hamers vertelt dat hij 
onlangs op een bijeenkomst was waar ook een discussie plaatsvond onder leiding van een medewerker 
Niederländisch-Germanistisches Institut. Hij vond deze moderator erg goed en geeft de Lustrumcommissie de tip 
om deze misschien te contacteren. 
 
Chris Beckers geeft aan sinds enige tijd de lustrumcommissie te hebben verlaten in om zich beter de kunnen 
concentreren op zijn andere werkzaamheden binnen de vereniging. 
Henri Hazen geeft aan dat hij niet officieel lid is van de Lustrumcommissie, maar hij zal de commissie wel blijven 
ondersteunen. Anish Bosch meldt zich aan voor de commissie. 
 
Voorlichtingscommissie 
 
Arjan Gelissen voert het woord namens de voorlichtingscommissie. Hij bedankt alle leden van de 
voorlichtingscommissie voor hun inzet tijdens de afgelopen “voorlichtingsronde”. Op 23 april a.s. zal het 
Sintermeertencollege met 75 personen de RWTH bezoeken. Op 29 april a.s. zal er een meeloopdag worden 
georganiseerd, waarvoor het aantal aanmeldingen helaas tegenvalt. Eventueel zal er in mei een tweede 
meeloopdag plaatsvinden. Op 3 juni a.s. zal er op het Sophianum (Gulpen) worden voorgelicht. Tot slot vindt er op 
10 juni a.s. de algemene open dag van de RWTH plaats. Hier zal, net als tijdens de afgelopen Beratungstage in 
januari, een Nederlands programma plaatsvinden. Ook hier is de nodige hulp van de Activitas nodig. 
Lotte Cuperus meldt zich aan voor de voorlichtingscommissie. 
 
Beachvolleybal-werkgroep 
 
Patrick Loijens geeft aan dat er met het volleybalveld, na een verandering van het huurbeleid, hoge kosten zijn 
verbonden. Weliswaar hoeven die genen die op het veld spelen niet meer allemaal een sportkaart te hebben, de 
kosten om een veld af te huren zijn aanzienlijk. Waarschijnlijk zal er worden gevolleybald op onregelmatig, nader 
te bepalen uren. Een vaste tijd (wekelijks) is financieel niet haalbaar. 
 
Mountainbike-werkgroep 
 
Ruud Rademakers geeft aan dat de werkgroep te kampen heeft met lekke banden en gebroken frames. Er wordt 
nog steeds versterking gezocht om op internationaal topniveau te blijven. 
 
Pumpingsquat-werkgroep 
 
Ben A´Campo geeft aan dat hij als enige overgebleven lid van deze werkgroep momenteel alleen aan 
conditietraining doet, om zich voor te bereiden op de Batavierenrace. 
 
Pauze van 20.14 tot 20.31u. 
 
7. Bestuursverkiezingen 
 
Henri Hazen legt uit dat Irene de Wispelaere de vereniging verlaat. Zelf vertrekt hij nog deze maand naar 
Toulouse voor een stage. Tevens komen de posten van Ben A´Campo (Assessor) en Ruud Rademakers 
(penningmeester) vrij. 
 
Luc Hamers en Roy Dolmans bieden zich aan als onafhankelijke kiescommissie. Deze stelt vast dat er 12 
stemgerechtigde leden (inclusief bestuur) aanwezig zijn (Irene de Wispelaere is niet meer stemgerechtigd daar zij 
haar Diplomarbeit al heeft ingeleverd op 30 maart jongstleden). 
 



Praeses 
 
Henri Hazen geeft zoals eerder vermeld zijn post op, waarmee deze vacant wordt. Ruud Rademakers stelt zich 
voor deze post beschikbaar. Verder zijn er geen gegadigden. 
 
20.28u André Xhonneux voegt zich bij de vergadering. 
 
Voor: 9   Tegen: 0  Blanco: 3  Ongeldig: 0 
 
Hiermee is Ruud Rademakers verkozen tot voorzitter. 
 
Quaestor 
 
Ruud Rademakers heeft de post van penningmeester verlaten. Ben A´Campo stelt zich beschikbaar voor deze 
post. Verder zijn er geen gegadigden. 
 
Voor: 11  Tegen: 0  Blanco: 0  Ongeldig: 1 
 
Hiermee is Ben A´Campo verkozen tot penningmeester. 
 
Abactis 
 
De post van secretaris wordt niet vacant, daar Chris Beckers in oktober 2008 gekozen is, en een jaar op zijn post 
mag blijven. 
 
Henri Hazen vraagt of er mensen zijn die interesse hebben in een assessorenpost. Arjan Gelissen geeft aan dat 
hij wel interesse heeft in deze functie. Ook Anish Bosch geeft aan interesse te hebben. 
 
Eerste Assessor 
 
Arjan Gelissen en Anish Bosch zijn kandidaat voor de post van eerste assessor. 
 
Arjan Gelissen: 6 Anish Bosch: 1 Blanco: 3  Ongeldig: 2 
 
Hiermee is Arjan Gelissen verkozen tot eerste Assessor. 
 
Tweede Assessor 
 
Anish Bosch is hiermee de enige kandidaat voor de post van tweede assessor (er meldt zich verder niemand). 
 
Voor: 7   Tegen: 2  Blanco: 2  Ongeldig: 1 
 
Hiermee is Anish Bosch verkozen tot tweede Assessor. 
 
9a. Samenstelling van de commissies en werkgroepen 
 
Accie 
Ben A’Campo (coördinator), Chris Beckers, Tim Lauterbach, Ruud Rademakers, Anish Bosch 
 
Actueelwerkgroep 
Anish Bosch, technische ondersteuning: Tim Lauterbach 
 
Internetcommissie 
Tim Lauterbach (coördinator), Roy Dolmans, Ruud Rademakers, Luc Hamers 
 
Introductiecommissie 
Ben A’Campo, Ruud Rademakers, Bram Faaij (coödinator onbekend) 
 
Lustrumcommissie 
Ruud Rademakers (coördinator), Henri Hazen, Ben A´Campo, Arjan Gelissen, Anish Bosch 
Namens de OHB: Ike Baaten, Frans Kremer, John Pennings, Henk Wagenaar, Roy Dolmans, Luc Hamers 



 
Voorlichtingscommissie 
Arjan Gelissen (coördinator), Ben A’Campo, Bram Faaij, Chris Beckers, Henri Hazen, Anish Bosch, Marijn Becker, 
Lotte Cuperus. 
Namens de OHB: André Xhonneux, Benjamin Wilkosz 
 
Beachvolleybal-werkgroep 
Niet bekend 
 
Mountainbike-werkgroep 
Ben A´Campo (god), Bram Faaij (technische leiding), Ruud Rademakers (die-hard), Anish Bosch (rooky) 
 
Pumpingsquat-werkgroep 
Ben A´Campo, Chris Beckers, Benjamin Wilkosz 
 
9b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
 
De nieuwe kascontrolecommissie wordt gevormd door Carina Ramakers en Lotte Cuperus. De 
kascontrolecommissie wordt per handopsteking (8 voor, 4 onthouding) goedgekeurd. 
 
10. Uitdelen attenties 
 
Lotte Cuperus zal haar bul zo snel mogelijk uitgereikt krijgen. Ze zou deze eigelijk deze vergadering hebben 
moeten ontvangen. Ze heeft wel al vanaf deze vergadering een vol lidmaatschap (en dus ook stemrecht). 
 
Bram Faaij biedt zich aan om voortaan de bullen te prepareren. 
 
Irene de Wispelaere heeft op 30 maart jongsleden haar diploma behaald en is daarmee Diplom-Chemiker. Ruud 
Rademakers (nieuwe voorzitter) reikt haar een kleine attentie uit (balpen). 
 
11. Rondvraag 
 
- Henri Hazen spreekt zijn vertrouwen in het nieuwe bestuur uit en bedankt het oude bestuur voor de prettige 

samenwerking. Ook wil hij Bram Faaij veel succes wensen met zijn nieuwe taak als bullen-maker. 
 
- Luc Hamers geeft aan dat de vereniging veel meer geld voor het Lustrum had kunnen krijgen van de Deutsch-

Niederländische-Gesellschaft e.V. (kort: DNG), waar hij sinds kort bestuurslid van is, als het bestuur van de 
Activitas vaker aanwezig zou zijn geweest op diverse activiteiten van de DNG. 

 
- Roy Dolmans vraagt waarom het bestuur niet heeft gereageerd op de serie krantenartikelen in het Limburgs 

Dagblad / Dagblad de Limburger. Volgens hem had het bestuur contact kunnen opnemen met deze reporter. 
Het bestuur vindt de artikels inderdaad een irreëel beeld geven van de voorlichtingssituatie. Contact opnemen 
met deze reporter lijkt het bestuur zinloos. Het bestuur is zich wel bewust van deze situatie. 

 
- Tim Lauterbach is teleurgesteld in de grootte van de aanwezige bierflesjes (0,30L). 
 
- Irene de Wispelaere bedankt het oude bestuur voor de prettige samenwerking en wenst het nieuwe bestuur 

veel succes. 
 
- Ben A´Campo vondt de samenwerking met Henri Hazen zeer prettig, maar is er trots op dat de laatste A.B.F.-

er het bestuur heeft verlaten. 
 
- Ruud Rademakers hoopt op een succesvol semester met vele activiteiten. Hij ziet het pannenkoekwerpen met 

veel vreugde tegemoet en hoopt ook op een succesvol verloop van het Lustrum. Tot slot hoopt hij dat de 
voorlichting het komende semester zijn vruchten afwerpt. 

 



12. Sluiting 
 
Ruud Rademakers, voorzitter, bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 21.29u 
en nodigt een ieder uit om nog even de stad in te gaan (Mölkerei). 
 
 
 
Abactis:      Praeses: 
 
 
 
 
 
Chris Beckers      Ruud Rademakers      



Bijlage 1 
 
Financieel verslag 1 oktober 2008 t/m 31 maart 2009 
 

Contributie: 
De vereniging bestaat heden uit 14 Activitas-leden, 1 Erstsemester en 2 Vrienden. Tevens hebben drie Oudheren 
de vereniging ondersteund met een vrijwillige bijdrage. Hierover wordt meer vermeld onder ‘Diversen’. 
 
SSCTH (Stichting Studie Contact TH Aachen): 
Voor het academisch jaar 2008/ 09 heeft de stichting €625,- ter beschikking gesteld als ledenbijdrage. Tevens is 
de SSCTH ons ook dit semester in de kosten voor de internetpagina tegemoet gekomen. Dit staat echter geboekt 
onder ‘Internet’. Wederom wil ik ze voor alle ondersteuning bedanken.  
 
Oudherenbond: 
Vorig jaar hebben 5 leden en 1 vriend het OHB-diner bezocht. Per persoon heeft het diner dit keer €37,50 gekost. 
Aangezien de Oudherenbond ons zoals gebruikelijk met een maximaal bedrag van €200,- in de kosten tegemoet 
komt, hebben de desbetreffende maar €5,- betaald voor dit heerlijk avondje uit. Ook de Oudherenbond wil ik voor 
haar ondersteuning bedanken. 
 
Bestuur: 
De volgende onkosten zijn afgelopen semester gedeclareerd door het bestuur: 

� kopieerkosten en onkosten voor verstuurde post (€24,19), 
� drank voor de vorige ALV (€7,20), 
� een rondje in de Molkerei na afloop van de vorige ALV (17,10) en 
� reiskosten naar de OHB-vergadering (€8,14). 

 
Accie: 
De inkomsten en uitgaven van de Accie zijn buitengewoon. Deze zijn ontstaan door de Batavierenrace. Het 
inschrijfgeld bedroeg dit jaar (€430,20). De 25 deelnemers zijn verplicht €70,- borg aan de vereniging te betalen. 
In totaal zal de vereniging voor aanvang van het evenement €1750,- aan borg ontvangen hebben. Tot op de dag 
van dit schrijven is €860,- aan borg door de deelnemers betaald. Verder declareerde de Accie rekeningen voor: 

� spijs en drank tijdens de voor het C.A.S.F. zeer succesvolle dropping (€6,07), 
� een rondje tijdens het bezoek aan de Weihnachtsmarkt (€11,70) en 
� de huur van één biljarttafel tijdens het pooltournooi (€46,20). 

 
Voorlichting: 
De commissie Voorlichting heeft het afgelopen semester in totaal €17,69 aan reiskosten gedeclareerd. Het betreft 
hier reiskosten naar de Trevianum Scholengroep (€2,51), het Graaf Huyn College (€6,60), het Rolduc (€3,30) en 
het Rombouts College (€5,28).  

 
Introductie (ESK): 
De vereniging heeft uiteindelijk €138,50 aan het ESK’08 bijgedragen. Een gedeelte van de onkosten zijn 
opgenomen in het financieel overzicht van het SS2008. Opgemerkt moet worden, dat ook dit jaar, Roy Dolmans 
de organisatie van het ESK één krat bier gesponsord heeft. 
 
Verenigingsavond: 
De verenigingsavonden waren dit jaar erg succesvol. Waarschijnlijk omdat het verenigingsrondje over het 
algemeen later dan gebruikelijk is gegeven. De stemming zit er dan meestal al goed in. Wanneer dan ook nog 
eens een (grote) pils besteld word op kosten van de vereniging, kan de avond niet meer stuk. Hopelijk kunnen we 
het enthousiasme voor de verenigingsavond op deze manier aanhouden. Op deze manier blijft er een heel nauw 
contact tussen de leden en vrienden van Alcuinus. De verenigingsavonden waren in totaal een kostenpost in 
hoogte van €160,90. Gemiddeld kostte een verenigingsrondje €32,18. 
 
Vaste Lasten: 
Onder vaste lasten vielen in het WS2008/ 09 ten eerste die van de Interpolis verzekering. De kosten hiervoor zijn 
€28,87 per kwartaal. Ten tweede zijn de jaarlijkse inschrijfkosten van de Kamer van Koophandel betaald. Deze 
kosten bedroegen €26,14. 
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ABN-AMRO: 
De vaste lasten voor de rekening bij de ABN-AMRO bedroegen €7,70. Hiernaast heeft de bank nog €0,32 aan 
portokosten in rekening gebracht. Eindelijk heeft de vereniging geprofiteerd van haar spaarrekeningen. Door het 
geld op verschillende spaarrekeningen al dan niet vast te zetten, is er in totaal €34,63 aan rente ontvangen.  
 
Internet: 
De uitgave van €45,- betreft de vergoede halfjaarlijkse rekening van de internetpagina in het eerste halfjaar van 
2009. Zoals reeds bij ‘SSCTH’ toegelicht worden deze onkosten door de Stichting vergoed. Op de balans staat 
echter alleen de vergoeding van de rekening over het laatste halfjaar van 2008. 
 

Lustrum: 
Normaliter spaart de vereniging elk academisch jaar €200,- voor het lustrum. Aangezien de vereniging dit jaar 50 
jaar bestaat, heeft het bestuur de afgelopen jaren steeds een paar euro meer opzij gezet. De vereniging heeft op 
het moment €1.250,- opzij gezet voor het lustrumfeest. 
 
Actueel: 
De werkgroep Actueel heeft het afgelopen semester geen onkosten gedeclareerd.  
 
Diversen: 
Dit academisch jaar heeft ons erelid Roy Dolmans het initiatief genomen om de vereniging te ondersteunen met 
een vrijwillige bijdrage (in zijn geval in hoogte van €40,-). Dit idee is ontstaan, aangezien afgestuurde leden eerst 
na enige maanden lid kunnen worden van de OHB. In deze overbruggingsperiode betalen de afgestuurden tot op 
heden aan geen van beide verenigingen contributie. 
Ook Luana Habets en André Xhonneux hebben gehoor gegeven aan dit idee. Beide hebben onze vereniging dit 
jaar met €20,- ondersteund. 
 
Overzicht: 
Op 31 maart 2009 bedroeg het eigenvermogen van de vereniging €2.340,00. Hiervan: 

� €249,16 op de bestuursrekening, 
� €90,84 in kas en 
� €2000,00 op de verschillende spaarrekeningen  

(waarvan €1.250,- gereserveerd voor het lustrum in 2009). 
 

Men mag echter niet vergeten dat hiervan €860,- borg is die leden betaald hebben om aan de Batavierenrace te 
kunnen deelnemen.  
 
 
 
 
 
 
Ruud Rademakers, 
Quaestor der K.A.V. Alcuinus 
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